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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 28.03.2022, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin Dispoziţia 
nr.429 din 22.03.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 2, alin. 3, 
lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali din 19 convocați. Absentează motivat 
dl. cons. local, ing. Drăgușanu Octav - Anton. 
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
ordinară a Consiliului Local aferentă lunii martie. Ordinea de zi este foarte încărcată,  adăugându-se 
și proiectele de hotărâre suplimentare, datorită faptului că avem multe urgențe referitoare la 
proiectele cu finanțare europeană. Pe lângă cele 20 de proiecte și raportul de la punctul 22, avem 
cinci proiecte suplimentare, plus capitolul Diverse. 
               Se supune la vot ordinea de zi în totalitate, respectiv: 

   Proiectul ordinii de zi al şedinţei ordinare din data de 28 .03.2022.   
              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.02.2022 şi 08.03.2022; 
              2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     3. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 
referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 
19.955.933 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
               4. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către 
titularii contractelor de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    5. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               6. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe tip container situată în 
municipiul Fălticeni, str. Magazia Gării, nr. 9, ap. 16, dnei Adam Mariana – Oana - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 7. Proiect de hotărâre privind repartizarea prin închiriere a unei locuințe pentru tineri 
destinate închirierii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării Programului „Vino cu 50 de PET-
uri/Doze de Aluminiu şi poţi planta un copăcel de tuia în faţa casei, în faţa blocului, în faţa 
şcolii…în Municipiul Fălticeni” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            9. Proiect de hotărâre privind acordarea unui  ajutor de urgenţă - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului solicitanţilor privind finanţarea 
nerambursabilă din fonduri publice a proiectelor sportive pentru anul 2022 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna FEBRUARIE 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

   12. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul privat al Municipiului Fălticeni a 
unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de 
proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

  



 13. Proiect de hotărâre privind achiziționarea unor suprafețe de teren situate în 
extravilanul municipiul Fălticeni, județul Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 14. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al 
municipiului Fălticeni în Consiliul de administraţie al Muzeului de Artă „Ion Irimescu” 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

15. Proiect de hotărâre privind transformarea unor funcţii publice din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea 
concesionării directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 17. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil (construcție și teren) din  
domeniului public al Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava, în domeniul privat și 
schimbarea destinației acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             18. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației unor imobile care au făcut parte 
din baza materială a unităților de învățământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni  a 
căror activitate educațională este întreruptă de cel puțin 3 ani - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  19. Proiect de hotărâre privind aprobarea  actului  adițional  la  contractul de  
concesiune nr. 20 / 20.01.2005  încheiat între  Municipiul Fălticeni  si  Cabinet medical 
individual medicină generală - dr.Bold Florica - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
               20. Proiect de hotărâre privind aprobarea  actelor  adiționale  la  contractele de  
închiriere având ca obiect spații din proprietatea privată a  Municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               21. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
aprilie – iunie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   22. Raport privind starea economico – socială şi de mediu a Unităţii Administrativ 
Teritoriale Municipiul Fălticeni pe anul 2021. 
    23. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL Nr. 170 / 03.11.2020 
referitoare la aprobarea actualizării indicatorilor tehnico – economici și a devizelor generale, 
precum și a devizului general centralizator aferent proiectului “Modernizare arhitecturală și 
peisagistică a obiectivului – Parc Public – Str. Mihai Eminescu, Nr. 4”, “Reabilitare termică 
corp B – Muzeul de Artă Ion Irimescu”, “Restaurare Monument Istoric Casa Memorială Mihail 
Sadoveanu din Municipiul Fălticeni”, în vederea implementării acestuia în cadrul Programului 
Operațional Regional 2014 -2020, Axa prioritară 13, Obiectiv specific 13.1., apelul de proiecte 
Nr. POR/2018/13/13.1/1/7 REGIUNI (COD NR. POR/381/13). 
   24. Proiect de hotărâre privind depunerea proiectului „Reabilitare si eficientizare 

termica a clădirii P+1, cu destinația de Cladire administrativa (primărie) amplasata pe strada 
Republicii, nr.13, municipiul Fălticeni, județul Suceava” , in cadrul PLANUL NAȚIONAL DE 
REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ, COMPONENTA C5 – VALUL RENOVĂRII, AXA 2  - SCHEMA DE 
GRANTURI PENTRU EFICIENȚĂ ENERGETICĂ ȘI REZILIENȚĂ ÎN CLĂDIRI PUBLICE, 
OPERAȚIUNEA B.1: RENOVAREA INTEGRATĂ (CONSOLIDARE SEISMICĂ ȘI RENOVARE 
ENERGETICĂ MODERATĂ) A CLĂDIRILOR PUBLICE. 

25. Proiect de hotărâre privind depunerea proiectului „Reabilitare si eficientizare termica 

a clădirii P+3, cu destinația de internat (camin C6), amplasata in incinta Colegiului National 
”Nicu Gane” , Municipiul Fălticeni, județul Suceava”,  prin PLANUL NAȚIONAL DE 

REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ, COMPONENTA C5 – VALUL RENOVĂRII, AXA 2  - SCHEMA DE 
GRANTURI PENTRU EFICIENȚĂ ENERGETICĂ ȘI REZILIENȚĂ ÎN CLĂDIRI PUBLICE, 
OPERAȚIUNEA B.1: RENOVAREA INTEGRATĂ (CONSOLIDARE SEISMICĂ ȘI RENOVARE 
ENERGETICĂ MODERATĂ) A CLĂDIRILOR PUBLICE. 

26. Proiect de hotărâre privind comasarea unor corpuri de proprietate înscrise în 
domeniul public al Municipiului Fălticeni. 



27. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil-teren, proprietatea publică a 
Municipiului Fălticeni. 

  Ordinea de zi, se aprobă în totalitate cu 18 voturi „pentru”. 
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  procesele – verbale ale 
şedinţelor din data de 28.02.2022 şi 08.03.2022; 
   Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-verbale 
ale ședințelor din data de 28.02.2022 şi 08.03.2022, acestea fiind aprobate cu unanimitate de 
voturi, respectiv cu 18  voturi „pentru”.  
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: După cum se observă în referatul de 
aprobare și în  raportul de specialitate, rectificăm Secțiunea de dezvoltare. Alocăm suma de 
390.850 lei Spitalului Municipal Fălticeni pentru achiziția de aparatură și utilaje medicale, dar fac 
mențiunea că doar 10% alocăm noi, 353.000 lei provin de la bugetul de stat. Suntem printre primele 
17 municipalități din România care au reușit să deruleze an de an acest proiect. La învățământ 
majorăm cu 10.000 lei valoarea cheltuielilor neeligibile. Timbrul verde 0,5 lei pentru fiecare tabletă 
nu mai este finanțat din fonduri europene, ci trebuie să fie finanțat de la bugetul local. Uniunea 
Europeană precizează că fiecare țară membră trebuie să își asigure sume pentru timbrul verde. Nu 
este o valoare foarte mare, dar trebuie modificată. La capitolul locuințe, servicii dezvoltare publică, 
obiectivul de investiții-demolare construcție C3, centrala termică și spălătoria. Astfel  mărim aria 
necesară pentru sistematizarea verticală a spitalului. Am așteptat până am rezolvat acea conductă 
de gaz. Nu puteam face următorul pas, până când nu se rezolva problema cu conducta de gaz. 
Capitolul locuințe se diminuează cu 2380 lei, reprezentând plăți efectuate în anul precedent și 
recuperate în acest an. În primul rând, este vorba de vânzările de locuințe A.N.L. Lunar aprobăm 
vânzări. Persoanele care stau în chirie au posibilitatea să își achiziționeze locuința atât în rate, cât și 
cu plată integrală. Banii pleacă 99% la A.N.L. La bugetul local rămân 1%. Avantajul nostru este că 
reușim să creștem un coeficient important la acea formulă de calcul pentru demararea investițiilor 
prin A.N.L. În ceea ce privește chiria, aceasta este achitată către A.N.L. După achiziționarea unei 
locuințe, proprietarii plătesc impozitul pe proprietate. Acesta intră în cadrul bugetului local. O 
garsonieră la A.N.L. în zona Spitalului, cu o suprafață de 40m2 costă aproximativ 15.000 euro. Un 
preț rezonabil din punctul meu de vedere. Secțiunea funcționare se diminuează 117.950 lei. În ceea 
ce privește  arhiva, în urma unui control, suntem nevoiți să facem anumite schimbări, cum ar fi 
tâmplăria și ușile ignifuge. Alocăm suma de 140.000 lei pentru plata utilităților, la Centrul Medical de 
pe strada Ion Creangă. Noi și refacturăm acolo o sumă de bani, dar prețul a crescut spectaculos. Ca 
să vă dați seama, noi am plătit 140.000 lei  pe două luni, iar spitalul anul trecut a achitat 200.000 lei  
pentru tot anul. Mai sunt prevăzute cheltuieli la Eugen Lovinescu suma de 2000 lei. La Centrul 
Cultural „Grigore Vasiliu Birlic” întâlnim aceeași problemă, cu toate că centrala  a fost închisă 80% 
din iarnă. Când a funcționat, a fost pe minim să nu înghețe instalația. Energia electrică ne-a dat 
peste cap. Avem 25.000 lei energia consumată de semafoare. Acestea sunt în general modificările 
aduse bugetului inițial. Majorăm Secțiunea dezvoltare, dar și diminuăm Secțiunea funcționare cu 
sumele pe care vi le-am spus. Sperăm că,  odată cu plafonarea de care se tot vorbește, să realizăm 
mai bine plata utilităților și gestionarea lor. 90.000 lei post-închidere platforma  temporară de 
deșeuri.  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 18 
voturi „pentru”. 



              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Am două întrebări. Referitor la Policlinică, știu 
că au apărut pe Administrația Fondului pentru Mediu și prin Planul Național de Redresare și 
Rezilienț) niște fonduri. Ați luat în considerare să faceți trecerea la energie verde? Pompă de 
căldură și panouri  fotovoltaice? 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin - Coman: Avem o problemă cu acele spații private. 
Clădirea nu mai este clădire publică integral. E clădire publică în proporție de 90%. Noi suntem 
dispuși să facem  întreaga investiție. Dar s-ar putea să ne spună, la fel cum sunt cei cu blocurile, să 
vină și ei cu cofinanțare. Acolo funcționează mai multe cabinete: dl doctor Donciu, dna dr. Drăgan, 
tehnica dentară. La etaj funcționează pediatria -  dr. Coroleucă și dr. Bartoș, dr. Perianu, dr. Istrate. 
Pneumologia a rămas a noastră, până facem extinderea de pe Tâmpești. Mai sunt 6-7 spații 
cumpărate și nefolosite. Am avut o discuție preliminară cu cabinetele dentiștilor care nu mai 
derulează  activitate, au ieșit la pensie. Aceștia doresc să vândă iar noi nu putem să cumpărăm și 
alți chiriași doritori la prețurile pe care le solicită, nu prea au.  
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Cam acesta va fi viitorul.  
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Sigur că da. Indiscutabil. 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Referitor la investiții, înainte să facem investiții 
în aparatură. Din nefericire, am ajuns la Urgențe joi, cu copilul cel mic și am constatat că nu există 
un dozator de apă pentru pacienți.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe- Cătălin Coman: Nu știam. Asta este o problemă relativ 
simplă pe care o vom rezolva repede. 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Erau 5 copii acolo, toți așteptau. Eu am stat 
undeva la aproape 2 ore să intru la pediatrie. 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Acum rețeaua de apă este potabilă. 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Eu am înțeles, dar așa ca încredere, ceva 
mai….Nici automate nu erau…Erau goale.  
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Dar nu sunt deloc sau erau goale? 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Erau goale. Ele sunt acolo, dar la urgențe 
ajunge și unul cu bani și unul fără bani. Nu era problema să îmi cumpăr o apă.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Deci ele există, dar sunt goale.  
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: La urgențe ajungi și fără bani… 
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Ajungi, Doamne ferește, în urma unui 
accident rutier. 
              Dna consilier local, Edu Anca: Exact la Urgențe nu este.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este la aparținători. Voi discuta și vom 
rezolva problema. 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Ca propunere, dacă s-ar putea introduce 
internet acolo? Nu funcționează deloc rețeaua.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Știți că am aprobat în Consiliul Local 
amplasarea unei antene. Doar că durează foarte mult procedura. Pereții sunt foarte groși, foarte 
mult pereți de la radiologie rup din radiații și ecranează total. 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Aceeași problemă o am și eu în hala pe care 
am închiriat-o, dar ca soluție am gasit să mă conectez prin wireless. Să sun prin wi-fi. Majoritatea au 
telefon cu wi-fi. Să se introducă o rețea publică  și să poți suna wi-fi. 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Orange-ul va monta o antenă și rezolvă și 
o problemă a lor, pe toată zona, dar în același timp rezolvă o problemă în interiorul spitalului. 
Măresc intensitatea semnalului. Sunt probleme și cu semnalul la telefonul mobil. 
  Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Păi asta ziceam.... dacă s-ar trage o rețea 
separată de internet pe fiecare palier și nu mai sunați  decât prin wi-fi, veți avea rețea.  
  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Media de vârstă la pacienți e 60 plus. 
  Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Eu am înțeles, dar personalul medical va avea 
nevoie să sune și nu se pot conecta. 
  Dnul primar, prof. Gheorghe- Cătălin Coman: Ei au și telefoane interne, între cabinete. 
Mă voi interesa care este stadiul amplasării antenei. 



  Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: O altă chestie pe care am identificat-o este site-
ul spitalului. Presupun că domeniul acesta a spitalului este administrat de către primărie. 
  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Nu. Este separat. Ei au și alte legături cu 
Casa de Sănătate, D.S.P, raportări pe care le fac. 
  Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Nu prea fac. Ultima raportare e făcută în 2021. 
Posibil să fi fost într-o pagină ascunsă. 
  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Putem vorbi cu doamna doctor să 
transmită domnului manager aceste două probleme, cu actualizarea datelor și cu site-ul. 
  Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mulțumesc. 
           Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 18 
voturi „pentru”. 
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind 
modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea contractării unei 
finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 19.955.933 lei și aprobarea garantării 
creditului din venituri proprii- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;        
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  
 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aici sunt modificări la nume. La Școala 
Gimnazială „Mihail Sadoveanu” denumirea proiectului era „Construire Cantină”. Direcția de Sănătate 
Publică ne impune, pentru a ne da avizul, să modificăm denumirea în „Construire Cantină cu sală 
de mese”. Asta e singura diferență. La Sala de Sport de la Școala Gimnazială „Ion Irimescu”, de 
asemenea. Trebuie să se numească „Construire sală de sport și Demolare sală de sport existentă”. 
Pentru avizul acesta ne luptăm de aproape 6 luni, nu? 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.   
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind vânzarea 
cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de închiriere - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Am aprobat vânzarea cu plata în rate. 
Sunt 11 solicitanți. Marea majoritate sunt de pe strada Victoriei bl.90 și bl.92 și de pe strada Cuza 
Vodă. Pentru domnul Loghin Alexandru - Marian facem o modificare. Nu mai poate plăti  integral și 
solicită plata în rate.  Facem o modificare a ședinței de data trecută, unde aprobasem plata integrală 
și îi aprobăm azi plata în rate. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Moroșanu Cristian Cătălin, de pe strada 
Topitoriei, solicită  plata integrală și Manolea Paraschiva, de pe strada Cuza Vodă,  la fel, solicită 
plata integrală.            
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
repartizarea unei locuinţe tip container situată în municipiul Fălticeni, str. Magazia Gării, nr. 
9, ap. 16, dnei Adam Mariana – Oana - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Domnul Pădureanu Mihai renunță la 
contractul de închiriere. Partea bună este că a venit să achite datoria în cuantum de aproximativ 
400 lei. Chiria este undeva la 12 lei pe lună. Asta înseamnă că nu a plătit niciodată.   
     Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 

Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.     
  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
repartizarea prin închiriere a unei locuințe pentru tineri destinate închirierii - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Domnul Zetu Ungureanu Bogdan solicită 
închirierea unei locuințe. Toți cei dinaintea lui au renunțat, pentru că vor în altă parte. Este o 
garsonieră mai veche, dar dacă dumnealui și-o dorește, noi îl ajutăm. 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 

 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea organizării Programului „Vino cu 50 de PET-uri/Doze de Aluminiu şi poţi planta un 
copăcel de tuia în faţa casei, în faţa blocului, în faţa şcolii…în Municipiul Fălticeni” - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este al patrulea an de când organizăm 
acest program. În fiecare an și-a dovedit eficacitatea, în sensul că am strâns cantități importante de 
pet-uri/ doze. Este foarte important să înțelegem toți că tot ce este reciclabil e gratis. Tot ce nu e 
reciclabil ne costă bani. La Platforma de la Moara orice cantitate de gunoi este cântărită și  se 
plătește. Anul acesta s-a scumpit din nou. Nu mai vorbim de transport, de colectare, și de toată 
procedura care este costisitoare. Dacă reușim să diminuăm cantitatea de gunoi e un lucru foarte 
bun. Nu mai plătim așa mult și dacă reușim să motivăm oamenii e și mai bine. E un program bun 
pentru care nu alocăm foarte multe resurse financiare. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dacă tot ați menționat de costuri, nu ar fi 
oportun să demarăm și chestia cu compostul? Adică reducerea costurilor? 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Ba da. Am făcut o solicitare de clarificări. 
Avem o ședință la mijlocul lunii aprilie, dar trebuie să vedem dacă nu ne suprapunem ca finanțare. 
Noi ne-am asumat prin acel program din 2007, care presupune închiderea platformei, și închiderea 
gropilor de gunoi. Proiectele nu pot avea dublă finanțare. Noi ne-am interesat și dacă nu e dublă 
finanțare, vom putea face. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
acordarea unui  ajutor de urgenţă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Domnul Varganici Dimitrie a avut un 
incendiu. S-au creat pagube semnificative. Ajutăm și noi cu 2000 lei, astfel încât să acoperim o 
parte din cheltuieli. Domnul Varganici m-a asigurat că sunt cheltuieli absolut necesare și a ținut să 
vă mulțumesc în avans pentru ajutorul acordat. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții?  
              Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea Ghidului solicitanţilor privind finanţarea nerambursabilă din fonduri publice a 
proiectelor sportive pentru anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Așa cum spune procedura, finanțarea 
activităților sportive pe care le derulăm pe raza Municipiului Fălticeni le facem în baza Legii nr. 
350/2005  și în baza Legii nr. 69/2000 a educației fizice și sportului.  Este cea mai corectă și mai 
bună variantă. La noi au fost verificate în fiecare an, iar procedura și parcursul legislativ pe care îl 
urmăm este foarte bun. Prin urmare,  mergem în continuare pe această formă de finanțare a 
proiectelor nerembursabile din fonduri publice a proiectelor sportive pentru acest an. Pe scurt, noi  



alocăm până la 90%, asociația sportivă cofinanțează cu minim 10%. Avem un minimum și un 
maximm. Pot să vină cu mai mult pentru derularea proiectului. Avem rezultate deosebite în ceea ce 
privește activitatea sportivă și cred că merită să ne implicăm și să alocăm aceste sume de bani. La 
fotbal e cea mai mare sumă. Tenis de masă, de câmp, canotaj, box și natație. La natație ați văzut în 
mass-media locală..... 23 de medalii obținute la Campionatele naționale de tineret și seniori. Cei mai 
mulți au statutul de junior și au concurat la o categorie superioară, cu seniori. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.  Dl. cons. local 
Darabă Iulian – Cezar nu și-a exercitat dreptul de vot.   
 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna 
FEBRUARIE 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: E vorba de naveta către și de la unitățile 
școlare, aferentă lunii februarie. Una din atribuțiile Consiliului Local este să aprobe acești bani. Doar 
la Colegiul „Mihai Băcescu” pleacă 7.000 lei. Avem un profesor din Iași, căruia îi plătim 1.400 lei. 
Am avut multe discuții pe tema aceasta, cu cei de la Curtea de Conturi, iar părerea lor e identică cu 
a mea. Nu poate plăti Primăria, din impozitul cetățenilor, un profesor de la Iași care predă la 
Fălticeni. Nu mi se pare firesc. Dar ne-am învățat și cu asta. 
  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dl. cons. local 
Pintilii Marius – Claudiu, dl. cons. local Matei Gabriel și dna Corbu Luminița – Claudia nu și -au 
exercitat dreptul de vot.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în domeniul privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru 
și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Așa cum ați văzut, Comisia de 
Inventariere a bunurilor a inventariat un imobil-teren, cu suprafața de 68 m2, categoria de folosință 
curți – construcții, pe strada Ana Ipătescu nr. 289. Propun includerea în domeniul privat a acestei 
suprafețe de teren în vederea intabulării și înscrierii  ei cu caracter definitiv în cartea funciară a 
municipiului. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
achiziționarea unor suprafețe de teren situate în extravilanul municipiul Fălticeni, județul 
Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: La platforma această de gunoi pe care ne 
dorim să o închidem, pe proiect cu finanțare norvegiană, sunt trei suprafețe de teren în lung, din 
drum până în pârâu, care ne trebuie pentru realizarea drumului de perimetraj pentru șantier. Prin 
urmare, ne dorim să achiziționăm aceste suprafețe de teren de 3000m2, 900m2 1800m2. Prețul nu 
este foarte mare, undeva la 1,5 euro/ m2.  Prețul este stabilit de un expert autorizat A.N.E.V.A.R. 
Noi aprobăm, dar s-ar putea să mai fie ceva probleme pentru că sunt familii care nu au făcute 
succesiuni sau intabulări.  
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Fălticeni în Consiliul de 
administraţie al Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: A venit rândul să desemnăm în Consiliu 
de administrație doi reprezentanți. Aici avem o problemă mare. Managerul și-a luat concediu de 
creștere copil. Am aprobat, l-am delegat pe Agape Alin, care luna trecută a avut accident și a intrat 
în concediu medical. A desemnat atribuțiile către doamna Teodoriu Georgeta, care la două zile 
după ce a preluat atribuțiile a intrat în concediu medical pentru 21 zile. Acum mai avem următoarele 
variante: domnul Dăscălescu care e în concediu fără plată, deoarece este și profesor și nu poate 
veni. Mai rămâne Diana de la resurse umane, care nu are dreptul și domnul Ion, omul de serviciu. 
Mihaela Matei, care era muzeograf are niște probleme personale, s-a întors, dar după o săptămână 
și-a dat demisia. Primul pas ar trebui să desemnăm un manager interimar. Asta am făcut, dar dacă 
instituția a rămas cu doi oameni din nouă, nu e vina noastră. 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca reprezentant din partea Consiliului 
Local pentru Consiliul de administrație al Muzeului „IonIirimescu” pe doamna Anca Edu și pe 
domnul Sergiu Sandu. 
   În urma exercitării votului au fost desemnați doamna Edu Anca cu 16 voturi „pentru” și 
domnul Sandu Ioan-Sergiu cu 15 voturi „pentru”. 
  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
               Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
    Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor funcţii publice din aparatul de specialitate al primarului municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia economică: Aviz 
favorabil. 



  na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Sunt patru funcții de polițist local. Am avut 
concurs de ocupare a posturilor vacante de polițist local. S-au pensionat trei dintre ei, altul a caștigat 
un concurs la Școala Militară de Subofițeri de Jandarmi „Petru Rareș”. Au fost trei posturi de 
asistent și unul de debutant. La cel de debutant s-au prezentat cinci candidați, iar la cele trei de 
asistent, niciunul. Prin urmare am luat hotărârea să le transformăm pe toate în debutant. Pare 
simplu, dar Poliția Locală are foarte multe atribuții. De la  comunicare cu cetățeanul, căruia trebuie 
să îi explici o mie de chestii, până la cadrul legislativ, circulație rutieră și liniște publică. Este foarte 
greu. Dacă greșește C.N.P –ul sau vreo lege, e motiv de suspendare a procesului - verbal. 

 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării directe a unor 
suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  

Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
            Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Un demers început  de mai bine de un an, 
data cererii fiind 18 februarie 2021. Lazer Ioan-Marius și Crîșmariu Veronica îndeplinesc condițiile 
legale pentru concesionarea direcă a suprafeței de teren. Acum aprobăm studiul de oportunitate 
pentru concesionare. Concesionarea va urma ulterior. 
            Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     

Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  trecerea 
unui imobil (construcție și teren) din domeniului public al Municipiului Fălticeni, judeţul 
Suceava, în domeniul privat și schimbarea destinației acestuia - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aici discutăm despre construcțiile care 
erau în domeniul public. Le-am inclus în domeniul privat al municipiului și se impune schimbarea 
destinației clădirii aflate în curtea fostei maternități de pe strada Sucevei. Ea nu mai există de multă 
vreme ca maternitate și se impune schimbarea destinației conform realității existente. Rămâne în 
domeniul privat al Municipiului Fălticeni și i-am dat destinația de Corp administrativ. Putem face 



orice fel de relocare. Vom vedea ce vom putea face cu construcția respectivă. Eram presați de timp 
să-i modificăm destinația pentru că apărea și acum ca Secție de obstetrică –ginecologie, ceea ce nu 
mai era conform cu realitatea. 

 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
schimbarea destinației unor imobile care au făcut parte din baza materială a unităților de 
învățământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni  a căror activitate educațională este 
întreruptă de cel puțin 3 ani - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Odată cu modificările legislative apărute în 
toamna anului trecut, s-a simplificat procedura. Prin urmare putem face ordine la toate imobilele pe 
care le avem în proprietate, care nu au mai avut activitate educațională de cel puțin 3 ani. Este 
vorba de sediul Poliției Locale, care a fost acum mulți ani biblioteca Școlii „Alexandru Ioan Cuza”. 
Vorbim de școala din Țarna Mare,  fosta școala  nr.4, unde este sediul A.P.I.A, atât școala din fața, 
cât și localul din spate, unde a funcționat grădinița, școala nr. 5, corpul unde este acum Secția boli 
infecțioase. Facem ordine, astfel încât să avem destinația corectă și actuală. 

  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea  actului  adițional  la  contractul de  concesiune nr. 20 / 20.01.2005  încheiat între  
Municipiul Fălticeni  si  Cabinet medical individual medicină generală - dr.Bold Florica - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe-  Cătălin Coman: Cabinetul de medicină individuală, 
doamna doctor Bold, care funcționa la Circa de pe Maior Ioan, îl mutăm la Policlinică, la parter. Are 
două încăperi și sală de așteptare. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea  actelor  adiționale  la  contractele de  închiriere având ca obiect spații din 
proprietatea privată a  Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 



  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: E vorba de domnul psiholog Rusu. Îl 
mutăm de pe Maior Ioan la Policlinică, la etajul 2, unde sunt și celelalte cabinete. Și Medical Test, la 
fel. 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.     
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă pentru perioada aprilie – iunie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Expiră mandatul. 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca preşedinte de şedinţă pentru 
perioada aprilie – iunie 2022 pe domnul consilier local Pintilii Marius-Claudiu. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada aprilie – iunie 2022, 
fiind ales cu unanimitate de voturi domnul Pintilii Marius-Claudiu. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”. Dl. cons. local, 
prof. Pintilii Marius – Gabriel nu și-a exercitat dreptul de vot.    
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea prevederilor HCL Nr. 170 / 03.11.2020 referitoare la aprobarea actualizării 
indicatorilor tehnico – economici și a devizelor generale, precum și a devizului general 
centralizator aferent proiectului “Modernizare arhitecturală și peisagistică a obiectivului – 
Parc Public – Str. Mihai Eminescu, Nr. 4”, “Reabilitare termică corp B – Muzeul de Artă Ion 
Irimescu”, “Restaurare Monument Istoric Casa Memorială Mihail Sadoveanu din Municipiul 
Fălticeni”, în vederea implementării acestuia în cadrul Programului Operațional Regional 
2014 -2020, Axa prioritară 13, Obiectiv specific 13.1., apelul de proiecte Nr. 
POR/2018/13/13.1/1/7 REGIUNI (COD NR. POR/381/13) - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Este vorba de unul din cele trei 
componente ale proiectului finanțat prin P.O.R, care cuprinde, așa cum știți, modernizare 
arhitecturală și peisagistică a obiectivului – Parc Public – Str. Mihai Eminescu, Nr. 4, parcul 23 
August, așa cum îl știm cu  toții, reabilitare termică corp B – Muzeul de Artă „Ion Irimescu”, 
restaurare Monument Istoric Casa Memorială Mihail Sadoveanu. La corpul B, într-o lună de zile 
lucrările vor fi finalizate integral, Sala Pictor Băeșu este finalizată integral. Toate vor avea aceeași 
imagine estetică și funcțională, aceeași eficiență energetică, montare de panouri, pompe de 
căldură, aer și apă. La Casa Memorială „Mihail Sadoveanu” lucrările avansează foarte bine, probabil 
în maxim două luni de zile vor fi finalizate integral și acolo. Rămâne Parcul Prefecturii pentru care 
azi aprobăm modificarea indicatorilor tehnici și a devizul general centralizator. Contribuția proprie va 



fi în cuantum de 1.247.346,85 lei, cheltuieli neeligibile în cuantum de 1.135.803,04 lei, cât și 
contribuția de 2% din valoarea eligibilă a proiectului în cuantum de 111.543,81 lei pentru 
cofinanțarea proiectului. Datorită creșterii prețurilor, au crescut și cheltuielile neeligibile semnificativ, 
am rămas cu aprobarea sumei inițiale de la Comisia Europeană. Orice altă modificare ulterioară 
trebuie să o suportăm de la bugetul local. 

 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Dnul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: La reabilitarea corpului Primăriei, la 

descrierea tehnică, aveți la schimbarea tâmplăriei soluția tehnică pvc/lemn. Scoateți  cuvântul pvc și 
puneți lemn stejar stratificat pentru că este cea mai  importantă clădire a orașului. Și mai este un 
detaliu, tot la primărie, la acoperiș nu se scrie modelul de tablă fălțuită, se pune materialul-cupru. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Când se va realiza proiectul tehnic, 
acolo vor urma detaliile. Deocamdată e o prezentare generală în vederea depunerii.  

 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.                
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

depunerea proiectului „Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+1, cu destinația de 

Cladire administrativa (primărie) amplasata pe strada Republicii, nr.13, municipiul Fălticeni, 
județul Suceava” , in cadrul PLANUL NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ, 
COMPONENTA C5 – VALUL RENOVĂRII, AXA 2  - SCHEMA DE GRANTURI PENTRU 
EFICIENȚĂ ENERGETICĂ ȘI REZILIENȚĂ ÎN CLĂDIRI PUBLICE, OPERAȚIUNEA B.1: 
RENOVAREA INTEGRATĂ (CONSOLIDARE SEISMICĂ ȘI RENOVARE ENERGETICĂ 
MODERATĂ) A CLĂDIRILOR PUBLICE. ) - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Vorbim de clădirea Primăriei care merge 
pe două componente eligibile pe care le completăm. În primul rând, vorbim de eficiență energetică 
și reziliență clădiri publice și a doua componentă... consolidare seismică și renovare energetică 
moderată. Mergem pe două componente, care sunt complementare, ca să putem lua cât mai mulți 
bani eligibili. Restul va trebui să punem de la bugetul local, dar mare parte din sumă o vom primi 
prin P.N.R.R . 

  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 

18 voturi „pentru”.                
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

depunerea proiectului „Reabilitare si eficientizare termica a clădirii P+3, cu destinația de 

internat (camin C6), amplasata in incinta Colegiului National ”Nicu Gane” , Municipiul 
Fălticeni, județul Suceava”, prin PLANUL NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ, 

COMPONENTA C5 – VALUL RENOVĂRII, AXA 2  - SCHEMA DE GRANTURI PENTRU 
EFICIENȚĂ ENERGETICĂ ȘI REZILIENȚĂ ÎN CLĂDIRI PUBLICE, OPERAȚIUNEA B.1: 
RENOVAREA INTEGRATĂ (CONSOLIDARE SEISMICĂ ȘI RENOVARE ENERGETICĂ 
MODERATĂ) A CLĂDIRILOR PUBLICE) - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
     Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin - Coman:  Este vorba despre același program 
finanțat tot prin P.N.R.R. De data aceasta vorbim de internatul Colegiului National „Nicu Gane”. C6 
apare în extrasul de carte funciară. Suma este mai generoasă și este o suprafață mai mare 
raportată desfășurat, adică pe toate cele patru etaje. Suma este de 13.788.356,68 lei. Aici mergem 
pe reabilitare si eficientizare termică a clădirii P+3, consolidare seismică și renovare energetică 
moderată. Facem ambele categorii, sunt complementare și ne vor da posibilitatea să accesăm o 
sumă mai mare de bani și în același timp să avem contribuția noastră proprie. 

  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 

18 voturi „pentru”.                
   Proiect de hotărâre privind comasarea unor corpuri de proprietate înscrise în 
domeniul public al Municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este vorba de Baza de Agrement. În 
momentul când am predat proiectul, am fost nevoiți să punem în joc întreaga suprafață de teren. 
Baza de Agrement a trecut de perioada de monitorizare post-implementare la 1 iunie 2021. Prin 
urmare, comasăm suprafața de teren obținută de la Ministerul Tineretului și Sportului cu Baza 
Nautică, astfel încât să avem o singură suprafață de teren, ceea ce ne permite demararea 
procedurilor pentru reabilitarea, extinderea și modernizarea Bazei de Canotaj. Facem o singură 
parcelă de teren, parcul, baza de agrement, baza nautică. Absolut ce e acolo va fi un singur corp de 
proprietate. 

  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 

18 voturi „pentru”.                
  Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil-teren, proprietatea publică a 

Municipiului Fălticeni. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru amenajarea 
teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
              Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Avem oportunitatea să construim tot prin 
P.N.R.R un bloc de locuințe pentru tinerii specialiști. Avem acea suprafață de teren pe strada Tudor 
Vladimirescu și o parte pe strada Topitoriei.  Pe prima suprafață de teren de 200m2 construim 
blocuri de locuințe pentru specialiștii în sănătate. Am aprobat în sedinta trecută indicatorii tehnico-
economici și devizul general. Proiectul este la licitație la A.N.L București și dacă lucrurile merg în 
regulă, într-o lună, două vor începe lucrările pentru un bloc cu 12 apartamente. Fiind un bloc mai 
mic și termenul de execuție va fi mai mic. Dacă totul merge bine, undeva la anul, pe timpul acesta 
vom avea 12 apartamente pe care putem să le oferim medicilor, asistentelor care vin din alte 
localități și solicită locuințe de serviciu. Pe suprafața de teren din spate dorim să mai construim un 
bloc de locuințe doar pentru tinerii specialiști, absolvenți de studii superioare, indiferent de 



specializare. Tot un proiect similar de 1142 m2. Dacă totul merge bine, anul viitor vom avea 
aproximativ 12-15 locuințe de oferit celor care îndeplinesc condițiile legale.  

  Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 

18 voturi „pentru”.                
 
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv Raport privind starea economico 
– socială şi de mediu a Unităţii Administrativ Teritoriale Municipiul Fălticeni pe anul 2021. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: A fost și pe site. Din nou, aceeași 
chestiune.  Toată lumea vrea să vadă, să știe, dar nu primim nici un fel de feedback de la cetățeni. 
Cred că ar trebui o abordare mai simplificată. Lucrăm la  un raport de câteva sute de pagini și nu-l 
citește nimeni. Poate dacă ar fi un rezumat mai practic, poate ar avea interes. Sunt multe date 
statistice plictisitoare care poate nu prezintă interes din partea cetățeanului. 
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv punctul Diverse. 
     Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Revin cu aceeași întrebare de la ședința 
trecută. Ce facem cu ucrainienii de la noi? Mai ales  că acum a apărut și Hotărârea de Guvern nr. 
336 din 11 martie a.c, care presupune decontarea sumelor de bani pe baza declarației pe propria 
răspundere. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Avem desemnată o persoană din partea 
primăriei care se ocupă de centralizarea tuturor informațiilor și transmiterea către cei interesați a 
documentelor necesare. Am avut trei solicitări, dar toate cele trei familii s-au răzgândit între timp. 
Două dintre ele au primit o bursă de la o fundație din Austria și au plecat acolo. Aveau și anumite 
probleme medicale. Cei care doresc și au cazat ucrainieni pot veni la primărie pentru că avem o 
persoană desemnată în cadrul primăriei care le oferă toate informațiile necesare. Le oferă lista de 
documente necesare, le centralizează datele, după care le trimite la Prefectură. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Nu trebuie făcută o Hotărâre de Consiliu Local?  
Nu trebuie făcută public chestia asta? 
 Dnul primar, prof. Gheorghe -Cătălin Coman: Nu. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Nici public să facem chestia asta? 
 Dna secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Public da, dar cred că avem și pe site. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin - Coman: Este pe site-ul primăriei. Este și afișat. Au 
venit foarte mulți care au auzit, mulți dintre ei au venit cu documente. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Depunerea documentelor se vor face în 
primele 3 zile lucrătoare a lunii aprilie, dar banii se vor aloca prin mai. Deci banii îi vor primi  în mai. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: După virgulă mai există o exprimare: în 
limita bugetului disponibil sau aprobat. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Ideea e în felul următor. Am mai avut o întâlnire 
cu europarlamentarul Dragoș Pîslaru, referitor la ce dorește Parlamentul European și Comisia 
Europeană să facă. Se dorește în momentul de față să meargă pe trei axe: să se finanțeze prin 
ministerele de resort, partea asta cu ucrainienii și ajutorarea lor, direct banii către UAT-uri, ONG-uri 
și către Consiliile județene, pe proiecte mai mari. De asemenea, în celelalte țări de la granița cu 
Ucraina, de exemplu Polonia, dau niște vouchere ucrainienilor pentru diverse activități. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Statul Polonez? Sau vin din bani 
europeni? 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Statul Polonez. Ei au undeva la 1 milion și ceva 
de refugiați. Noi avem undeva la 100 de mii. Ce ne-a sugerat și Dragoș este să urmărim acțiunile 
Comisiei și Parlamentului, iar în cazul în care apar proiecte, să începem să le implementăm. 
Momentan nu s-a alocat nici o sumă. Dar se vorbește deja de niște proiecte pentru ucrainieni.  
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu: Și dacă nu ai grupul țintă?  
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Grupul țintă îl ai. Grupul Rotary Club a donat 
foarte mulți bani. Am fost la o întâlnire organizată de  Grupul Rotary și erau undeva la 30-40 de 
copii. În jurul Fălticeniului sunt undeva la 70 de familii. Foarte mulți nu sunt declarați. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: 70 de familii mi se pare enorm. 
 Dna secretar general, jr. Busuioc Mihaela: Probabil, că la începutul lunii aprilie vom avea 
solicitări,  e perioada  depunerii cererilor. 



 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Eu tot le-am spus să meargă la familiile lor. 
Dar ceilalți care nu au unde se duce și nu au situație materială, trebuie să-i ajutăm cumva. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Noi vom urmări, dar am să-ți spun o 
stare existentă. Noi acum lucrăm să decontăm cheltuielile pentru covid din aprilie 2020. Au trecut 2 
ani, dacă merge în ritmul ăsta, peste doi ani ne întâlnim să discutăm despre banii cu refugiații. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Știu. De asta v-am transmis informația de la 
Dragoș Pîslaru, ca să urmăriți Parlamentul European și Comisia Europeană și acțiunile pe care le 
fac ei. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Probabil va fi transmis. E o prevedere 
acolo, cu datele personale a celor ce au fost cazați. Atunci în perioada aia post-nebunie, au venit, 
au stat o zi, au plecat. A stat cineva să le facă copie la pașaport? Așa am mai făcut, dar neoficial 
deocamdată, pentru că nici ei nu știu ce vor face. O familie de ucrainieni, mama cu doi copii, 
trebuiau să meargă la Biroul de  Imigrări la Suceava, când ea nu ajungea nici până la Casa Cristea. 
Limbă străină nu vorbea, au venit doi translatori de limbă rusă de la Liceul Textil, că e cât de cât 
apropiată și ne-am mai înțeles . Am mai avut colaborări,. La Baza de Agrement sunt copii care au 
avut  performanțe în Ucraina și i-am lipit de grupurile de copii de aici, dar neoficial. Un alt exemplu 
ar fi o familie în care tatăl avea probleme medicale, este diabetic, au doi copii. S-a luat legătura cu 
doamna doctor Costea. Îi trebuia un tratament de 5.000 euro lunar. Copiii, unul de gradiniță, unul de 
școală gimnazială, doamna este specialist în finanțe bănci, dar nu știa decât ucrainiană. Au plecat 
în Austria. Au găsit o fundație care îi asigură tratamentul medical. Și oportunitățile Statului Român 
sunt reduse din punctul acesta de vedere. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin:  Mă gândeam la grădinițe, dacă putem să 
ajutăm cu câteva locuri. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Noi suntem pregătiți, în momentul când 
avem solicitări, oferim loc în grădinițe. Fiecare grădiniță își face disponibilitate să-i primească, atât la 
grădinița cu program normal,  cât și la  cea cu program prelungit. 
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mulțumesc. 
              Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
              Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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